

Date: 24 October 2023

التاريخ: 24 أكتوبر 2023م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

### Disclosure of the Impact of Cyclone Tej

### الإفصاح عن تأثيرات إعصار تيج

In compliance with Disclosure Rules and Guidelines, Sembcorp Salalah Power and Water Co SAOG ("the Company") discloses the following:

وفقاً لقواعد وإرشادات الإفصاح، تفصح شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع ("الشركة") عما يلي:

Cyclone Tej storm made landfall on 24 October 2023 in Al Mahra Governorate Yemen. Salalah/Mirbat region also witnessed heavy rain and wind. Our assessment is that there will not be any material financial impact due to the Cyclone.

وصول مركز الإعصار تيج بتاريخ 24 أكتوبر 2023م إلى المناطق الساحلية لمحافظة المهرة بالجمهورية اليمنية. كما شهدت ولاية صلالة ولاية مرباط هطول أمطار متفاوغة الغزارة وهبوب رياح نشطة. تقيميناً للحالة هو أنه لن يكون هناك أي تأثير مالي مادي على الشركة بسبب الإعصار.

The company's operations remained normal and were not materially affected by the Cyclone.

حيث ظلت عمليات الشركة طبيعية ولم يكن هناك أي تأثير ماديًا بالإعصار.



Disclosure Officer

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

مسؤول الإفصاح

